
NOVO VODSTVO OB&NSKE STRELSKE ZVEZE

DELA JE ŠE DOVOLJ
Prcd kralkim je imela občinska strelska zveza redno volilno konferenco, na

kateri je bilo izvoljeno novo vodslvo: predsednik Vladimir Mohar, podpred-
sednik Odon Planinc, in sekrelarka Joža Vrščaj. Iz poročil in razprav je bilo ra-
/hrjli, da je bilo spremembe v telesni kulturi in tazlične interpretacije izvajanja
portoroških sklcpov čutiti (udi v strelstvu. Povzemamo nekatere misli iz refe-
rata dosedanjega predsednika OB SZ Vilka Sluge.

Soditn, da smo v našcm razvoju
organiziranosti in pri načrtovunju
nalog uspešno začrtali in pričcli izva-
jati akcijo: v vsako krajevno skup-
nost in v vse celice družbenopolitič-
ncga in družbenega življenja strelsko
društvo oziroma strelstv« kot mno-
/ično obliko dcjavnosti glede na de-
lovne moznosti in pi)membcn dejav-
nik v splošnem Ijudskem odporu in
družbcni samozaščiti.

Trenutno imamo v občini do neke
merc pokrit;i naslednja področja ozi-
rom;i krajcvne skupnosti: Zelena
jama. Šmartno ob Savi. Stepanjsko
naselje, Vevče—Zg. Kašelj. Zadvor
in Zalog. V prihodnje bomo morali
iti v akcijo: kaj je /. drugimi pndročji

in kakšno vlogo odigravajo pri tem
šolska športna društva s strelskimi
sekcijami. V tnislih imam način in
metode dela, ki jih moramo uvesti
kot stalno obliko dela glede na odnos
do strelcev, organizacije, množično-
sti in še kako do kakovosti. V tem
obdobju bomo izpeljali veliko tek-
movanj. organizirali različne tečaje
in sodelovali pri vseh družbenopoli-
tienih akcijah; naj spomnim predv-
sem na NNNP 80/81.

Glede na vse te vidike in na poli-
tični trenutek pa smo za razvoj strel-
ske dejavnosti vsi skupaj še premalo
narcdili, predvsem še, kar se tiče po-
vezovunja in sodelovanja z drugimi
družbenopolitičnimi in družbcnimi

organizacijami ter društvi. Na tem
področju podružbljanja moramo na-
rediti korak naprej. Tudi pri delova-
nju strelske organizacije v duhu ra-
zvoja samoupravnih, delegatskih
odnosov moramo stremeti za tem, da
so odločitve za našo dejavnost re-
snično odraz volje našega članstva in
kolektivnega vodenja. Velja pa opo-
zoriti. da mora novi izvršni odbor
urediti problem družbenoekonom-
skih odnosov glede na povezanost z
združenim delom in strelskimi druš-
tvi kot izvajalci na eni in glede na in-
teres družbenopolitične skupnosti na
drugi strani. Grc za delo funkcionar-
jev — honorarcev, prostovoljcev,
ali profesionalcev, če bi bili ali bodo v
bodočnosti. Tu moratno priti do
jasne opredelitve funkcij in jasnih
načcl amaterizma. ki v naši zvezi še
niso eisto razčiščene. Pri tem mo-
ramo biti rcalni in računati z gospo-
darno porabo srcdstev. ki bodo na
razpolago — tudi v duhu časa, sredi
kuterega živimo. SV


